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1. Goedkeuring verslag van de algemene raadsvergadering dd 06/12/2017 
 
Verslag werd goedgekeurd. 
 
 

2. Kasverslag en budget 2018 

Penningmeester doet vanaf heden alle betalingen 
Budget  : info ter beschikking bij de penningmeester 

 
3. Tenten RLE – vergoeding 

 
De dienst milieu vraagt of het mogelijk is de RLE tenten uit te lenen voor van de 
kringlooptuindag in het Park van de Oude Abdij op zondag 27 mei 2018.  
Aanvraag goedgekeurd. 
 



Jan Leemans, lid van GROS Kortenberg en mede-organisator van de Solidariteitsloop 
vraagt om 6 tenten te mogen ontlenen voor de Solidariteitsloop op 27/07/2018 in en om 
het park van de Abdij van Kortenberg. 
Aanvraag goedgekeurd. 
 
De gemeente vraagt om de tenten te ontlenen voor de gemeentelijke opendeurdag op 
06 mei 2018. 
Aanvraag goedgekeurd. 
Het beheer en onderhoud van de tenten zal gebeuren door de werkplaatsen en deze 
zullen ook instaan voor het onderhoud en eventueel herstel.       

 
4. Geplande wegeniswerken in 2018 – Sterrebeeksesteenweg / ANPR camera 

 
De rioleringswerken aan de Sterrebeeksesteenweg, maar vooral de plaatsing van de ANPR 
camera’s met de daaraan gekoppelde passagecontrole in het afgebakende gebied, heeft 
veel reacties losgeweekt bij de bevolking maar vooral bij de handelaars die in het 
afgebakende gebied hun handel uitbaten.  Zij zien deze vorm van controle als een vorm 
van broodroof, gezien iedereen die niet in het gebied moet zijn en het bijgevolg enkel 
doorkruist, een boete kan opgelegd worden, tenzij deze zich registreren via de gemeente 
of een applicatie die door de gemeente ter beschikking zal gesteld worden. 
De zeer late communicatie over deze materie, het niet aankaarten op een vergadering van 
de RLE, het gaat tenslotte toch ook over lokale economie, het niet bespreken op een 
vergadering van de GAMV, allemaal elementen die de wenkbrauwen doen fronsen, alsof 
het allemaal niet mocht geweten zijn.  De Schepen van Lokale Economie, Sabine Ledens, 
geeft toe weet te hebben van de aanschaf van deze camera’s maar niet betrokken geweest 
te zijn bij de beslissing over de inplaatsstelling ervan en bijgevolg de impact ervan te 
hebben kunnen inschatten.  Ook de wijze waarop de gemeente verdeeld in zones, waarbij 
de inwonenden binnen het gebied automatisch toestemming krijgen om het gebied te 
doorkruisen, inwoners tussen het gebied en de N2 een aanvraag via de gemeente moeten 
doen en de anderen die boven de N2 wonen of  niet in de gemeente woonachtig zijn, hun 
aanvraag via de gemeente moeten doen met reden waarom ze deze nodig hebben.  Over 
het plaatsen van een ANPR camera in de richting van Erps-Kwerps, aan de rotonde van 
D’Ieteren, kan niemand een zinnige uitleg geven.  Het zou zogezegd bedoeld zijn om 
sluipverkeer die, door de plaatsing van de andere ANPR camera’s, zou kunnen ontstaan in 
de richting van Erps-Kwerps  te ontraden.  Moeten alle inwoners van Kortenberg-zuid dan 
een toestemming vragen om naar Erps-Kwerps te rijden?  Niemand kan daar op 
antwoorden.  Is het de bedoeling om onze gemeente in 2 delen te splitsen, wij vermoeden 
van niet. 
Ook de duurtijd van de controles door de camera’s wordt niet goed onthaald.  In eerste 
instantie van 07u30 tot 11u00 en van 16u00 tot 19u00.  De ochtendcontrole zou 
ondertussen gecorrigeerd zijn tot 09u30 maar dat kan niemand met absolute zekerheid 
bevestigen. 
Wat er moet gebeuren met de camera’s na de werken?  Blijven ze staan en zoja, wat is hun 
functie?  Wij zijn voorstander van een blijvende aanwezigheid van dergelijke 
controlemiddelen, maar dan om de veiligheid van onze gemeente te versterken en een 
ontraderend effect te genereren voor personen die niet zo’n goede bedoelingen hebben. 
Los van het feit dat de geplande werken uitgevoerd moeten worden, daar heeft niemand 
problemen mee, is en blijft het feit dat de gemeente tekortschiet op het gebied van 



communicatie en samenwerking met zijn lokale bevolking en handelaars en zijn 
adviesraden inzake mobiliteit en lokale economie. 
 

5. Website en gemeentelijke cadeaubon 
De gemeente vraagt een financiële inspanning van de RLE om het kostenplaatje voor de 
opstart van de cadeaubon (6000 euro, excl btw) en de werkingskosten voor het eerste jaar 
(3000 euro, excl btw) te helpen ondersteunen. 
De RLE is bereid om 4000 euro van haar werkingskosten af te staan om dit project te 
steunen. 
De cadeaubon zal uitgeven worden door Gift2give.  Lancering september 2018.  2 
cadeaubonnen van €10 en €25.   
Er zullen 2 infoavonden georganiseerd worden.  
Website is actief.  Reeds enkele ondernemers hebben zich al geregistreerd. 
Belangrijk is om de zelfstandige te activeren om zijn data via het KBO up-to-date te 
houden. 
19-22-26-29 maart 2018 infoavonden website 
 
 

6. Afwijkingen op de wekelijkse rustdag  

Idelica vraagt afwijking op 29 april 20108.   
Aanvraag goedgekeurd. 
Verloy Sport afwijking op 1 juli 2018 
Aanvraag goedgekeurd. 
Comeos heeft een afwijking ontvangen voor 7 oktober 2018 
 
 

7. Lijst raadsleden 
 
De lijst van de raadsleden is niet meer up-to-date 
 

8. Volgende bestuursvergaderingen in 2018 
 
23 mei 2018 
22 augustus 2018 
21november 2018 
 
 

9. Volgende algemene raadsvergaderingen 2018 
 
06 juni 2018 
05 september 2018 
05 december 2018 

Einde vergadering 22u10 
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